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Pan dr Krzysztof Żuk
Prezydent Miasta Lublin
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin

Szanowny Panie Prezydencie, 

Lublin  od  szeregu  lat  promuje  ekologiczną,  bezemisyjną  jazdę  na  rowerze,  zarówno
w celach rekreacyjnych, jak również praktycznych- dojazdy do pracy i szkoły.
Niestety stan ścieżek rowerowych i ich otoczenia nie potwierdza kierunku obranego przez miasto
i jego władze, a często zniechęca do korzystania z roweru. W związku z powyższym, zwracam się
o:

1. Wykoszenie poboczy ścieżki rowerowej biegnącej wzdłuż Bystrzycy, zwłaszcza na 
wysokości os. Przyjaźni, a także od wiaduktu kolejowego przy ul. Janowskiej do Zalewu 
Zemborzyckiego oraz wzdłuż ul. Krężnickiej od pętli autobusowej w Dąbrowie, do mostu 
na ul. Cienistej. Pokrzywy rosnące na poboczach do rozmiarów, kiedy pod własnym 
ciężarem kładą się na drogę, powodują duży dyskomfort, zwłaszcza podczas mijania 
jadących z naprzeciwka, kiedy trzeba zjechać na krawędź ścieżki. W przypadku, gdyby 
rowerzysta stracił równowagę i zjechał na pobocze, z pewnością zostanie dotkliwie 
poparzony.

2. Poprawę nawierzchni ścieżek wytyczonych na jezdniach, np. ul. Turystyczna, Diamentowa. 
Nawierzchnia jest tam tak nierówna, że zniechęca do jazdy a równocześnie stanowi 
zagrożenie dla uczestników ruchu- zarówno rowerzystów jak i kierowców. 

3. Zorganizowanie akcji przypominającej rowerzystom zasady bezpiecznej jazdy oraz 
obowiązkowego wyposażenia roweru. Bardzo często rowery nie posiadają sprawnego 
oświetlenia, co w porze wieczornej i nocnej stanowi poważne zagrożenie, zarówno dla 
rowerzysty jak też innych uczestników ruchu.

Z poważaniem
/-/ Tomasz Pitucha


